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VERSLAG STEDELIJKE ADVIESRAAD VOOR GEZINSBELEID 

                            d.d. 11 september 2019 

Dit verslag is uitsluitend van informatieve aard en kan geen enkele verbintenis vanwege het 

stadsbestuur Nieuwpoort tot stand brengen. Dit kan enkel via officieel ondertekende 

briefwisseling overeenkomstig art.182 p ar.4 van het gemeentedecreet. Aan dit beknopt 

verslag kunnen geen rechten ontleend worden. 

 

Aanwezig:  

Ives Merlevede, voorzitter, namens de schoolraad Sint-Bernarduscollege 

Rik Vermeersch, namens het Sint-Bernarduscollege 

Karen Nys, namens het Atheneum Nieuwpoort 

Karine Goens, namens de oudervereniging van De Pagaaier 

Kathleen Vanhooren, namens de Gezinsbond Ramskapelle 

Marleen Cuffez, namens KVLV Ramskapelle- St. Joris 

Claes An, namens de doelgroep 

 

Niet stemgerechtigde leden: 

Ilse Cranskens, secretaris, namens het Sociaal Huis en Huis van het Kind 

Jos Decorte, schepen gezinsbeleid 

Nicolas Vermote, namens de ouderraad van BS De Vierboete, 

gemeenteraadslid 
 

 

1. Welkom en voorstelling leden 

Verwelkoming van de nieuwe leden, kennismakingsrondje 

Marcel Madou heeft jaren lang de gezinsraad ondersteund als verslaggever, 

waarvoor dank. Ilse Cranskens werd als nieuwe secretaris aangeduid. 

 

 

2. Voorzitterschap en het verder bestaan van de gezinsraad 

Er werden geen kandidaturen ingediend. De ontslagnemende voorzitter stelt 

de vraag of de gezinsraad in zijn huidige vorm behouden dient te blijven. Wat 

is de meerwaarde van een aparte gezinsraad? Is aansluiting bij andere 

bestaande overleggen niet zinvoller?  

 

Mening van de leden:  

Er zijn veel overlappingen met bv. het Lokaal Overleg 

Opvoedingsondersteuning (LOO) en het Lokaal Overleg Kinderopvang (LOK) 

waar de scholen al aan deelnemen en waar ook de andere leden zeker op 

welkom zijn. Het zou dus misschien efficiënter zijn hierin op te gaan. Het LOO 

vindt momenteel overdag plaats, het LOK ’s avonds. 



2 
 

 

Afspraak: 

Er wordt nu nog niets beslist: 

- De verschillende adviesraden zijn op donderdag 3 oktober 2019 om 19.30 u. 

in centrum Ysara uitgenodigd voor de voorstelling van het nieuwe 

meerjarenplan, waarna de raden de tijd krijgen om bedenkingen door te 

geven. Oproep om daaraan deel te nemen en te zien of het meerjarenplan 

thema’s bevat waar de gezinsraad een belangrijke rol kan in opnemen. 

- Het volgende LOO vindt plaats op donderdag 7 november 2019 om 13.30 u. 

in het Sociaal Huis. Daar wordt aan de partners gevraagd wat zij vinden van 

een ‘inkanteling’ van de gezinsraad en of het overleg in de toekomst ook ’s 

avonds kan gepland worden. 

Op donderdag 21 november 2019  komt de gezinsraad opnieuw samen en 

wordt een beslissing genomen. 

 

 

3. Voorstellen vanuit de gezinsraad bij de opmaak nieuwe meerjarenplan 

Voorlopig zijn er geen nieuwe voorstellen. Er wordt wel gepleit voor het 

behoud van de gezinsbrochure. Een nieuwe editie is voorzien voor eind dit 

jaar, begin volgend jaar. De graficus die het stadsbestuur enige tijd geleden 

in dienst heeft genomen zorgt voor een nieuw ontwerp. 

 

 

4. Inhoud van mogelijke agendapunten volgende periode 

Dit punt wordt verdaagd tot na de vergadering van 21 november. 

 

 

5. Varia vanuit de leden 

Sint-Bernarduscollege: 

- Quiz op vrijdag 22 november 2019, ploegen van 4 p., inschrijving is nog 

mogelijk. De gezinsraad schenkt 75 euro als prijs. 

- Lezing Nic Balthazar op donderdag 30 januari 2020 om 20 u.,  iedereen 

welkom. 

 

Ives Merlevede: 

Aanstaande zaterdag 14 september: verenigingendag van 13 u. tot 18 u.  in 

de Vismijn met o.a. een optreden van de Concertband. 

 

Gezinsbond Ramskapelle: 

Literaire avond ‘Dikke Freddy en co’ op vrijdag 27 september 2019 in d’Oude 

Schole. Inschrijven via els.degrande@telenet.be. 

 

Huis van het Kind: 

Het verslag van het LOO in maart wordt overlopen. Zie bijlage. 

Reactie: Er wordt veel georganiseerd, maar blijkbaar is er een probleem met 

de communicatie/het bereik.  
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Antwoord: Het is wachten op de nieuwe website waar alle info voor gezinnen 

op de pagina van Huis van het Kind zal gebundeld staan. Er worden veel 

flyers en affiches rondgestuurd, maar we merken dat die vaak niet bekeken 

worden. De info komt misschien ook bij één persoon binnen de 

organisatie/school terecht, zonder het verder te delen. 

Voorstel: Meer inzetten op digitale verspreiding van de info. Er wordt aan de 

scholen en andere organisaties die de flyers ontvangen naar hun voorkeur 

gevraagd: op papier – digitaal – link op FB om te delen. Er wordt ook 

gevraagd de info intern voldoende te verspreiden. 

 

An Claes: 

Er staat nog een groot budget op de rekening van de feitelijke vereniging 

van de gezinsraad. Wat dient daarmee te gebeuren? Beslissing (door de 

feitelijke vereniging) na 21 november 2019. 

 

 

Datum volgende vergadering: 

Donderdag 21 november 2019 om 19.30 u. in het Sociaal Huis  

 

 

 

Verslag: Ilse Cranskens 


